

Title (en)

Furniture construction kit.

Title (de)

Bausatz für ein Möbelstück.

Title (fr)

Ensemble d'éléments de construction pour un meuble.

Publication

EP 0449802 A1 19911002 (DE)

Application

EP 91890056 A 19910322

Priority

AT 68990 A 19900323

Abstract (en)

In order to be able to assemble different items of furniture from a construction kit, two corresponding component groups are provided, each consisting of a rectangular baseplate (1) and three elongate frame panels (2, 3) which can be fitted together in an upright manner to form a U-shaped frame and have insertion slots starting from one longitudinal side with spacing from the corner and extending over half the width for mutual connection, at least the frame panels (2) for the frame legs being provided in the region of their end faces (5, 6) on one longitudinal side and on the broad side adjacent to the frame web with an adhesive or plug-in connection for the baseplates (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Um aus einem Bausatz unterschiedliche Möbelstücke baukastenartig zusammensetzen zu können, sind zwei übereinstimmende Bauteilgruppen aus je einer rechteckigen Grundplatte (1) und drei hochkant zu einem U-förmigen Rahmen zusammensteckbaren, langgestreckten Gestellplatten (2, 3) vorgesehen, die zur gegenseitigen Verbindung von einer Längsseite mit Eckabstand ausgehende, sich über die halbe Breite erstreckende Einstekschlüsse aufweisen, wobei zumindest die Gestellplatten (2) für die Rahmenschenkel im Bereich ihrer Stirnflächen (5, 6) auf einer Längsseite und auf der dem Rahmensteg benachbarten Breitseite mit einer Haft- bzw. Steckverbindung für die Grundplatten (1) versehen sind. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 47/04; A47B 87/00; A47C 4/02

IPC 8 full level

A47B 83/00 (2006.01); **A47B 85/00** (2006.01); **A47C 4/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 83/00 (2013.01); **A47B 85/00** (2013.01); **A47C 4/021** (2013.01); **A47C 4/03** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] US 2543875 A 19510306 - ISADOR SILVERMAN
- [A] FR 2417277 A1 19790914 - POULAIN YVES [FR]

Cited by

CN112741425A; US5460001A

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0449802 A1 19911002; AT 393207 B 19910910; AT A68990 A 19910215

DOCDB simple family (application)

EP 91890056 A 19910322; AT 68990 A 19900323